

# 8D6N 绝美贵N

(贵阳/凯里/西江/安顺/兴义

BEAUTY OF GUIYANG (GUIYANG / KAILI / XIJIANG / ANSHUN / XINYI)

Penang 🛪 Guiyang

**Tour Code: PCGY-1** 





China 中国



#### 特别安排

SPECIAL ARRANGEMENT

- 三月赏樱花季:参观贵州省最大的花 卉苗木培育基地
- 苗族服装体验
- Miao Ethnic Costume Experience



苗族服装体验



Qianhu Miao Village 千户苗寨

**Pingba Cherry Garden** 平坝樱花园

行程次序,以當地旅社安排為准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Huangguoshu Waterfall 黄果树瀑布



# 篇 精简行程

第一天 槟城 ズ 中转城市 ズ 贵阳

(机上用餐)

☑ 夜宿于飞机

第二天 贵阳

(-/午/晚)

- ☑ 黔灵公园
- ☑ 甲秀楼
- ☑ 青云市集

第三天 贵阳 🖨 (75公里) 凯里

(早/午/晚)

- ☑ 青岩古镇(含电瓶车)
- ☑ 平坝樱花园

### 第四天

凯里 🗐 (55公里) 西江 🗐 (300公里) 安顺

(早/午/晚)

☑ 西江千户苗寨(含电瓶车)

#### \*苗族服装体验

- 风雨桥
- 苗家建筑群
- 苗妹博物馆

#### 第五天 安顺 🚍 (230公里) 兴义

(早/午/晚)

- ☑ 黄果树瀑布景区(含环保车+单程扶梯)
- ☑ 陡坡塘瀑布

#### 第六天 兴义

(早/午/晚)

- ☑ 马岭河大峡谷(含上下扶梯)
- ☑ 万峰湖景区(含游船)
  - · 吉隆堡 (外观)
  - 水上石林
  - ・小山峡

#### 第七天 兴义 🚍 (300公里) 贵阳

(早/午/晚

- ☑ 万峰林 + 八卦田(含电瓶车)
  - 西峰林
  - 下纳灰村

#### 第八天

贵阳 ズ 中转城市 ズ 槟城

(早/机上用餐)

# 特色景点:

### 苗果树景区

◆ 黄果树风景名胜区-【徒坡塘大瀑布】【天星桥景区】【黄果树大瀑布】【含双程扶梯】以其雄奇壮阔的一级主瀑布、连环密布的瀑布群而闻名于海内外,十分壮丽。并享有"中华第一瀑"之盛誉,而其瀑布群包含着雄、奇、险、秀风格各异的大小18个,形成一个庞大的瀑布"家族",被大世界基尼斯总部评为世界上最大的瀑布群,列入世界基尼斯记录。

## 兴义

- ◆ **马岭河大峡谷** 位于贵州省兴义市,是一条在造山运动中形成的大裂谷地缝,以雄、奇、险、秀而独具特色。峡谷内群瀑飞流,翠竹倒挂,溶洞相连,两岸古树名木点缀其间,是国家级风景名胜区、国家4A级景区。马岭河峡谷是著名的漂流胜地,也是自然风光与人文景观的完美结合,是休闲度假、探险游玩的理想目的地。
- ◆ **万峰林景区** 世界上最美的峰林--万峰林,气势磅礴,景观奇特。峰、龙、坑、缝、林、湖、泉、洞八景分布广泛,万峰林属于中国西南喀斯特地貌,堪称中国锥状喀斯特博物馆,中国西南三大喀斯特地貌之一,被称誉为"天下奇观"。
- ◆ **万峰湖景区** 万峰湖相当于2个大理洱海,76个杭州西湖,享有"万峰之湖,西南之最,山水画卷"之美誉,是兴义国家地质公园的重要组成部分,万峰湖沿岸峰林、石林、溶洞、天坑、森林密布,构成众多的景观景点。

#### 凯里

◆ **西江千户苗寨** - 西江千户苗寨是一个保存苗族"原始生态"文化完整的地方,由 10余个依山而建的自然村寨相连成片,是目前中国乃至全世界最大的苗族聚居村 寨。

#### 贵阳

- ◆ **青云市集** 是位于贵州省贵阳市南明区青云路的一个网红夜市街区,汇聚了贵州各地特色美食、网红店、贵阳老字号品牌和省内各类美食,是年轻人聚集且放松的地方。市集的特色包括美食荟萃、网红打卡、文创体验和夜色迷人。
- ◆ **青岩古镇** 位于贵州省贵阳市南郊,建于明洪武十年(1378年),是国家级历史文化名镇。古镇依山傍岭,古建筑精美,是苗族文化的重要传承地。



✓ 6早餐 / 6午餐 / 6晚餐

- ★烤鸭风味 ★苗族风味
- ★ 长桌宴 ★ 菌王火锅

# z<sup>z</sup>

#### 酒店住宿(6晚)

✓ 贵阳明宇尚雅酒店或同级

✓ 兴义梦乐城酒店或同级

X2 晚

✓ 凯里龙都景怡酒店或千云山房大酒店或同级

X1 晚 X1 晚

✓ 安顺圣丰酒店或凌悦酒店或同级

X2 晚

免责声明:必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。



# SCHEDULE

PENANG TRANSIT CITY TO GUIYANG (MOB)

Overnight On Board

D2 GUIYANG (-/L/D)

- ☑ Qianling Park
- ☑ Jiaxiu Tower
- ☑ Qingyun Market

GUIYANG (75KM) KAILI (B/L/D)

- ☑ Qingyan Ancient Town (Included Buggy Car)
- ☑ Pingba Cherry Garden

KAILI (55KM) XIJIANG (300KM)
ANSHUN (B/L/D)

- Qianhu Miao Village (Included Buggy Car)
   \*Miao Costume Experience
  - Fengyu Bridge
  - Miao ethnic architectural complex
  - Miao Mei Non-Heritage Museum

D5 ANSHUN (230KM) XINGYI (B/L/D)

- Huangguoshu Waterfall Scenic Area (Included Buggy Car + One-Way Escalator)
- ☑ Doupotang Waterfall

D6 XINGYI (B/L/D)

- ☑ Maling River Canyon (Round trip Escalator)
- ✓ Wanggenghu scenic spot (Included Buggy Car)
  - Jilong Castle (Exterior View)
  - Water Stone Forest
  - Little Three Gorges

D7 XINGYI (300KM) GUIYANG (B/L/D)

- ✓ Wanfenglin + Bagua Field (Included Buggy Car)
  - Wangfenglin scenic spot
  - Nahui village

D8 GUIYANG A TRANSIT CITY A PENANG (B/MOB)

# **TOURIST ATTRACTIONS:**

# **HUANGGUOSHU WATERFALL**

Huangguoshu Waterfall - [Tupotang Waterfall] [Tianxing Bridge Scenic Area] [Huangguoshu Waterfall]. It is famous at home and abroad for its majestic and magnificent first-level main waterfall and a series of dense waterfalls. It is very magnificent. It also enjoys the reputation of "the first waterfall in China", and its waterfall group contains 18 large and small waterfalls with different styles, such as majestic, strange, dangerous and beautiful, forming a huge "family" of waterfalls. The world's largest waterfall group, listed in the Guinness Book of World Records.

#### **XINGYI**

- Maling River Canyon Located in Xingyi City, Guizhou Province, is a large rift valley formed by tectonic movements. It is uniquely characterized by its majestic, peculiar, dangerous, and beautiful scenery. The canyon features numerous waterfalls cascading down, verdant bamboo hanging over the cliffs, and interconnected karst caves. Ancient trees and famous plants adorn both sides of the canyon. It is a national scenic area and a 4A-level national tourist attraction. Maling River Canyon is renowned for its rafting opportunities and is a perfect blend of natural landscapes and cultural sights, making it an ideal destination for leisure, vacation, and adventure tourism.
- ◆ Wanfenglin Scenic Spot Wanfenglin was once rated as one of the "five most beautiful peak forests in China" by {Chinese geography} magazine. Xu Xiake, a geographer and traveler in the Ming Dynasty, once visited Wanfenglin and praised the peak forests connecting Guangxi and Yunnan: "it is a marvelous forest in Southwest China with thousands of miles of majestic distance", "there are so many famous mountains in the world.
- ◆ Wanfeng Lake Scenic Spot Is an important part of the Xingyi National Geopark of the People's Republic of China, enjoying the reputation of "Lake of ten thousand peaks, the largest in the southwest, and a landscape scroll". Wanfeng Lake, which is equivalent to two Erhai lakes in Dali, holds 10.8 billion cubic meters of water and covers 816 square kilometers.

#### **KAILI**

Xijiang Qianhu Miao Village - Scenic spot, the largest Miao village in China and even in the world. The village is a place to appreciate and understand the long history and development of Miao Nationality in China. Xijiang is also famous for its annual Miao New Year's festival, eating New Year's festival and the once-in-13-year kuzang Festival.

#### **GUIYANG**

- Qingyun Market Is a popular night market located on Qingyun Road in the Nanming District of Guiyang, Guizhou Province. It brings together a variety of local delicacies from across Guizhou, trendy shops, traditional brands from Guiyang, and a range of other provincial cuisines. The market is a popular spot for young people to gather and relax. Its features include a diverse selection of food, trendy photo spots, creative cultural experiences, and a charming night scene.
- Qingyan Ancient Town Located in the southern suburbs of Guiyang, Guizhou Province, it was built in the 10th year of the Hongwu period of the Ming Dynasty (1378). It is a national-level historical and cultural town. The ancient town is nestled among mountains and hills, with exquisite ancient architecture, and it is an important place for the preservation of Miao culture.



√ 6 Breakfast / 6 Lunch / 6 Dinner
SPECIAL CUISINE:

- ★ Roast Duck Cuisine
- ★ Miao Ethnic Cuisine
- ★ Long Table Banquet
- ★ King Mushroom Steamboat



#### ACCOMMODATION (6 NIGHTS)

√ Guiyang Galaxy Minyoun Hotel or similar

X2 Nights

Kaili Longdu Jingyi International Hotel or Qianyun Shanfang Hotel or

X1 Night X1 Night

Anshun Shengfeng Hotel or Lingyue Hotel or similar

X2 Nights

√ Xingyi Bast Dreamland Hotel or similar

# ·贵阳 GUIYANG·

\*\*\*\*

货币 Currency	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 元 = 马币 6.80 *以当天汇率为准* 10 CNY = MYR 6.80 *Subject to currency of the day*	拨号代码 Dial Code	中国 : +86 China : +86
电压 Voltage	电压 - 220伏特 Voltage - almost always 220 V	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型十一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李 上机,以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
气候 Weather			
飞机型号 Aircraft Type	Airbus 321		
Departure D 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:	vate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fuel 机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费 Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	n费 Fee:
	GD Partner:		